
Wywiad z mamą 
 
Moim dzisiejszym gościem jest pani Anna Nosal mieszkanka Grodziska Mazowieckiego. 
Wywiad ten przeprowadzam z okazji 500-lecia naszego miasta.. 
 
AN: Dzień dobry. 
 
SN: Na początku chciałbym zapytać, ile lat Pani mieszka w Grodzisku Maz. 
 
AN: Do Grodziska przeprowadziłam się 22 lata temu, razem z mężem i synem. 
 
SN: Czy Grodzisk zmienił się na przestrzeni tych lat? 
 
AN: Tak, bardzo, przede wszystkim powstało dużo nowych chodników i ścieżek rowerowych 
oraz ulic, zmodernizowano park, w 2002 roku otworzono szpital, zostały wyremontowane 
stare wille ,np. Willa Niespodzianka ,która pełni teraz funkcję Urzędu Stanu Cywilnego. 
 

 

 
SN: A to ciekawe. A jak wygląda sytuacja mieszkaniowa? 
 

 
AN: W mieście powstało bardzo dużo osiedli mieszkaniowych i domów jednorodzinnych. 
 
SN: Proszę mi powiedzieć, czy jest coś warte polecenia w Grodzisku. 
 
AN: Tak, oczywiście mamy piękny Park Skarbków, Stawy Goliniana, Stawy Walczewskiego, 
gdzie miło można spędzić wolny czas, jest też Mediateka, gdzie można uczestniczyć w 
różnych zajęciach dla dzieci i dorosłych jak również można wypożyczać książki i filmy. W 
wolnym czasie można też wybrać się do kina. 
 
SN: A jak wygląda rynek pracy w Grodzisku? 
 
AN: Moim zdaniem, w mieście jest bardzo dobrze rozwinięty rynek pracy. Mamy dużo 
zakładów produkcyjnych, usługowych, transportowych, każdy może znaleźć tu coś dla 
siebie. 
 
SN: Czy poleciłaby pani zamieszkanie w Grodzisku młodym rodzinom? 
 
AN: Tak z czystym sumieniem, ponieważ jest tu dużo żłobków ,przedszkoli i szkół 
podstawowych, jak i szkół ponadpodstawowych. 
 
 SN: Bardzo dziękuję za wywiad. 
 
AN: Ja również 
 


